
REFERAT - BESTYRELSESMØDE 13/1 2025 
 
Til stede: Ole, Jesper, Stefan, Morten, Sofie 
Fraværende: Ingen 
 
1. Punkter til eventuelt 

1. Rotter – Sofie har bolden her og følger op 
 

2. Dialog med Skov Larsen ang oversigt over rammeaftaler – Sofie har også bolden 
her og har skrevet til Skov Larsen 
 

3. Gadebelysning 
a) Flere fra bestyrelsen har undret sig over, at gadebelysningen har været 

tændt konstant den seneste uges tid – er der nogen, der har glemt at 
slukke for dem? 

b) Morten anmelder det til kommunen onsdag eller torsdag, hvis ikke det er 
blevet udbedret 
 

4. Styrket samarbejde med Hvidtjørnvej – bør de to foreninger ikke sætte sig 
sammen en gang om året og vende skråen? 

a) Vi tager dette emne op igen senere på året 
 

5. Der har været flere, som har haft ubudne gæster den samme nat – dvs 
drengestreger, hvor nogle unge mennesker har været forbi og ringe på døren.  

a) Der er enighed i bestyrelsen om, at det er svært at gøre det store ved. Vi 
kan ikke gøre andet end som privatpersoner at skrive ud i FB-gruppen og 
opfordre folk til at opføre sig ordentligt, og at vi hjælper hinanden med at 
holde øje 
 

6. Hjertestarter – bør vi have en hjertestarter på Rødtjørnvej? 
a) Der befinder sig én på Hvidtjørnvej (63), men hvert minut tæller i den 

slags situationer – så kunne det give mening at have én her på 
Rødtjørnvej? 

b) Ifølge Jesper har det tidligere været drøftet, om der også skulle være én 
på Rødtjørnvej, men det er uvist, hvad der kom ud af diskussionen. Vi 
følger op på det ved lejlighed, inden vi evt tager det med som punkt til 
generalforsamlingen 

c) Jesper har undersøgt under mødet: Ifølge et referat fra 2019 havde vi søgt 
om én via Tryg-Fonden, men fået afslag – derfor blev der indgået et 
samarbejde med Hvidtjørnvej om en fælles hjertestarter 

d) Forslag: Skulle vi ikke lave et Facebook-reminderopslag om, at der findes 
en hjertestarter på Hvidtjørnvej 

  
 
 



2. Forberedelse af generalforsamling 
1. Dato? 

a) Sofie har skrevet til revisoren for at høre, om de kan have regnskabet 
klart i løbet af februar 

b) Vi satser på at afholde GF onsdag den 19. marts kl. 19 – dvs. at revisor 
skal have regnskabet klart senest i uge 8, så bestyrelsen kan sende det 
færdige regnskab til den eksterne revisor senest tre uger før GF 

c) Morten skriver til Ubberud-Hallen og forhører ang pris og dato 
 

2. Regnskab? 
a) Regnskabet ligger pt hos revisoren – Sofie har kommunikationen med 

dem. Se punkt 1 ovenfor 
 

3. Dagsorden? 
a) Same procedure as every year…. 
b) Bestyrelsen indstiller til forslag, at der afsættes midler til endnu en 

vejfest i 2025 – der er dog intern uenighed om, hvor stort støttebeløbet 
skal være (sidste år var det 10.000 DKK) 
 

4. Roller på dagen? 
a) Morten hører Signe, om hun vil påtage sig rollen som dirigent igen 

ligesom sidste år 
b) Sofie skal nok tage referat 

 
5. Lokalitet? 

a) Jf. ovenfor: Morten skriver til Ubberud-Hallen og forhører sig om datoen 
og mulighed for forplejning 
 

 


